
Attention til Folketinget Adm. & alle kære facebook - brugere der læser følgende svært nedværdigende´ 
oplevelser med vores sundhedssystem 

( Jeg har siden år 2008 været sendt rundt på intet mindre end 4 hospitaler - læger der arbejder med / indenfor ankel 
- fodskader. på Hvidovre hospital & Herlev hospital & Bispebjerg hospital M81 idræts-enhed & derfra sendt 
videre til endeligt Frederiksberg hospital. Men alle enheder = uden at blive indstillet til behandling..gen-optræning 
operation eller andet. alment ønsket løsnings-model. 

Yderlgere været på flere privat-hospitals-læger..der bare henviser ud til egenbetalt fysioterapi. (som sygemeldt.. 
Selv om deres sidestillede ankel-fod-læge kollegaer fra det offentlige - vudere at man ikke kan gen-optræne = 
skades-tilstand = læsion af ligamentum talofibulare med lille afrivning fra forkant laterale malleol i min højre 
ankel-fod. Jeg ved ikke om i kan forstille..jeg 1. helved det er som beskrevet her at være med = på den måde deter 
forgået som = oplyst forgået her fra 2008 til 2019 ( der er naturligvis belvet taget røntgen-billeder & MR. 
Scanninger. 

Med venlig hilsen  
Peter klarskov 

Nb. Hvorfor skriver jeg følgende oplysnings-indlæg personlige oplysning / informationer: I håbet om 1. helt andet 
hospitals-system. 
Hvor man ikke kommer til at blive udsat for behandlings-indstillings-svigt på 1. så grov måde. Som følger 
af..hvad ved jeg nedskæringer - udvidenhed kr. & øre. You name it hilsner fra Peter klarskov Dk - 2650 Hvidovre 

Nbb: Håber man finder ud af på Christiansborg siden / osse kaldet folketinget. At få afsat = kontor kr & øre til at 
man ikke som klient skal guides rundt på de danske hospitaler uden = løsning - på skades-helved. 

Der yderligere gør at man ikke kan fungere med 1. ganske alm. fysisk job ( eller hvor det nu var man ønskede sig 
at gå hen...til eller fra - ik ??? 

God dag 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Peter klarskov     
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